
Impressie van lotgenoten-informatiemiddag op 5 maart 2025. 
Afscheid van Eric van Bommel. 
 
Het is voor de vierde keer dat we te gast zijn in het Albert Schweitzer Ziekenhuis te Dordrecht. 
 
Lotgenoten 
 
We beginnen de middag met ’n lunch waarbij lotgenoten elkaar kunnen ontmoeten en ervaringen 
worden uitgewisseld. Het is druk en het valt op hoeveel nieuwe gezichten te zien zijn. 
Daarna begint het informatieve programma. Anke-Thea Dijkman, voorzitter van onze 
patiëntenorganisatie heet iedereen hartelijk welkom. 
Er komen achtereenvolgens drie artsen aan het woord. Bastiaan du Pré over RPF-onderzoek, 
diagnose en behandeling, René Raaijmakers over urinedrainage en ureterolyse, Jeroen van der Net 
over effecten en bijwerkingen van medicatie voor RPF. 

 
 
Afscheid 
 
Na een korte pauze begint het afscheid van Eric van Bommel i.v.m. zijn pensioen.  De zaal stroomt 
bomvol met medewerkers van de afdeling, collega’s, familie, vrienden.  
Anke-Thea houdt een inleiding waarbij ze vanuit patiënten perspectief vertelt over RPF en de rol die 
Eric van Bommel hierbij vervulde. Ook vertelt zij wat het afscheidscadeau is dat door patiënten en de 
Stichting RPF wordt aangeboden: een videoregistratie van deze dag en dit afscheid. 
Daarna is Eric van Bommel zelf aan het woord. Hij vertelt o.a. over zijn loopbaan en waarom RPF hem 
fascineerde, hoe het expertisecentrum ontstond en hoe hij daarin werd gesteund door zijn collega’s en 
het ziekenhuis. Ook het overdragen van zijn kennis komt aan bod. 

 
 



Ridder in de Orde van Oranje-Nassau 
  
Tot grote verrassing van iedereen, maar vooral van Eric van Bommel komt vervolgens de 
burgemeester van Dordrecht binnen die na een toespraak Eric van Bommel namens de Koning 
benoemt tot Ridder in de orde van Oranje-Nassau. 
De afscheidsceremonie eindigde met een toespraak door de voorzitter van de Raad van Bestuur ASZ, 
Nicole Stolk.  

 
 
Expertise Centrum 
 
Wat voor ons als patiënten van belang is: Eric van Bommel heeft zijn kennis overgedragen en ervoor 
gezorgd dat de kennis rondom RPF geborgd blijft.  Het Expertisecentrum in Dordrecht blijft bestaan. 
Er is een opvolger van Eric van Bommel, nl Bastiaan du Pré. 
Bovendien zal er een samenwerking zijn met het Amsterdam UMC.  Sectie Nefrologie Dr. A.J.  
Kwakernaak is hiervoor de specialist.  
Eric van Bommel zal nog betrokken blijven bij onderzoek m.b.t. RPF, ook zal hij medisch adviseur 
blijven van onze stichting. 
 
Voor mensen die graag medisch- inhoudelijke informatie over de middag willen, verwijzen we naar de 
website www.rpf.nl , kopje Lotgenoten. Hier staan de verslagen van 2018, 2019 en 2023.  
 

http://www.rpf.nl

